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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan csúszhatott hiba a koronavírus-
tájékoztatásba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus elleni védekezés egyik alapja a korrekt és pontos tájékoztatás. Ez egyrészt fontos a 
koronavírus terjedésének megelőzése érdekében, másrészt az oltási terv végrehajtásának is 
elengedhetetlen feltétele, arról nem is beszélve, hogy az oltásokba vetett bizalom szempontjából is 
elengedhetetlen a szakmai tájékoztatás.

Éppen ezért jelent problémát, hogy a sajtóban megjelent beszámolók alapján azok is megkapták az 
oltással kapcsolatos postai levelet, akik már megkapták oltást és olyanok is, akiknek nincs 
semmilyen krónikus betegségük.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Pontosan hány embernek küldtek postai úton értesítést?

2) Az online regisztráció során meg kellett adni az e-mail címet. Miért nem e-mailen keresztül küldi
a kormány az értesítést?

3) Mennyibe került a levelek kipostázása?

4) Mennyi 60 év alatti krónikus beteg kapott levelet?

5) Azok a 60 év alatti krónikus betegek, akik nem kaptak levelet, mikor kapnak értesítést?

6) Mennyi 60 év alatti nem krónikus beteg kapott levelet? Miért kaptak levelet, ha az oltási sorban 
nem is ők következnek?

7) Miért kaptak a vakcina beadásához hozzájárulási nyilatkozatot, azok, akik már megkapták az 



oltást?

8) Számoltak-e azzal, hogy az amúgy is túlterhelt háziorvosokat hívják fel a levél hatására az 
emberek, hogy bővebb tájékoztatást kérjenek?
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